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SAVE THIS WARRANTY INFORMATION

A. The quality controls used in the manufacture of this Holmes product are to
ensure your satisfaction.

B. The Warranty Registration Card enclosed with this product must be completed
and returned within 10 days of purchase for your Warranty to be effective.  This
Warranty applies only to the original purchaser of this product.

C. This Warranty applies ONLY to repair or replacement of any supplied or manu-
factured parts of this product that, upon inspection by Holmes authorized per-
sonnel, proves to have failed in normal use due to defects in material or work-
manship. Holmes will determine whether to repair or replace the unit. This
Warranty does not apply to installation expenses.

D. Operating this unit under conditions other than those recommended or at volt-
ages other than the voltage indicated on the unit, or attempting to service or
modify the unit, will render this WARRANTY VOID.

E. Unless otherwise proscribed by law, Holmes shall not be liable for
any personal injury, property or any incidental or consequential
damages of any kind (including water damage) resulting from mal-
functions, defects, misuse, improper installation or alteration of
this product.

F. All parts of this Holmes product are guaranteed for a period of 1 year
as follows:

1. Within the first 30 days from date of purchase, the store from which you pur-
chased your Holmes product should replace this product if it is defective in
material or workmanship (provided the store has in-stock replacement.)

2. Within the first twelve months from date of purchase, subject to the conditions
in paragraph H, Holmes will repair or replace the product if it is defective in
material or workmanship providing it is returned to Holmes, freight prepaid,
with PROOF OF PURCHASE date, together with $5.00 for handling and return
packing/shipping charges.

G.  If you have any problem with this product, please write our 
Consumer Service Dept.

H. IMPORTANT Return INSTRUCTIONS Your warranty depends on your following
these instructions if you are returning the unit more than 30 days after
the date of purchase:

1. Carefully pack the item in its original carton or other suitable box to avoid
damage in shipping.

2. Before packing your unit for return; be sure to enclose:
a) your name, full address with zip code and telephone number,
b) a dated sales receipt or PROOF OF PURCHASE, 
c) your $5.00 check for return packaging, and 
d) The model number of the unit and the problem you are having. (Enclose 

in an envelope and tape directly to the unit before the box is sealed.)
3. Holmes recommends you insure the package (as damage in shipment is not

covered by your warranty).
4.  All shipping charges must be prepaid by you (as noted in paragraph F).
5.  Mark the outside of your package: 

HOLMES
THE HOLMES GROUP, INC.
32 B SPUR DRIVE
EL PASO, TX. 79906

SHIPPING AND HANDLING CHARGES:     $5.00
This warranty gives you specific legal rights, and you may have other rights which
vary from state to state. The provisions of this warranty are in addition to, and not
a modification of, or subtraction from, the statutory warranties and other rights
and remedies contained in any applicable legislation. To the extent that any provi-
sion of this warranty is inconsistent with any applicable law, such provision shall be
deemed voided or amended, as necessary, to comply with such law.

Printed in China     H-F117.01

1. Do NOT attempt to repair or adjust any electrical or mechanical functions on
this unit. Doing so will void the warranty.

2. If you have any questions regarding this unit’s operation or believe any repair
is necessary, please write to our Consumer Service Department.

3. If you need to exchange the unit, please return it in its original carton, with a
sales receipt, to the store you purchased it. If you are returning the unit more
than 30 days after the date of purchase, please see the enclosed warranty.

4. If you have any other questions or comments, please write:

The Holmes Group, Inc.
CONSUMER SERVICE DEPARTMENT
P.O. Box 769 
Milford, MA 01757-0769

or visit our website at www.holmesproducts.com

For your own records, staple or attach your sales receipt to this manual. Also,
please take a moment to write the store name/location and date purchased below.
STORE NAME:                                     
LOCATION:                                                        
DATE PURCHASED:

(STAPLE RECEIPT HERE)

ONE (1) YEAR LIMITED WARRANTYFAN STORAGE

SERVICE INSTRUCTIONS

Adjustable Tilt
Personal Fan

HANF96

PLEASE READ AND SAVE THESE IMPORTANT INSTRUCTIONS

When you store your fan for the off season, it is important to keep 
it in a safe, dry location to protect the fan head from dust.  

It is suggested to store in the original box (or an appropriately 
sized box).
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CONSERVEZ CETTE INFORMATION
SUR LA GARANTIE

A. Les contrôles de la qualité employés lors de la fabrication de ce produit Holmes visent à assur-
er votre satisfaction.

B. Il faut remplir et retourner la carte d’enregistrement de la garantie fournie avec ce produit
dans les 10 jours suivant l’achat pour que la garantie soit en vigueur. Cette garantie ne s’ap-
plique qu’à l'acheteur d’origine de ce produit.

C. La garantie s'applique SEULEMENT aux réparations ou au remplacement des pièces fournies
avec ou fabriquées pour ce produit qui, sur inspection du personnel autorisé par Holmes,
s'avèrent avoir fait défaut durant l’utilisation normale suite à un vice de matériau ou de fabri-
cation. Holmes décidera si l'unité sera réparée ou remplacée. La garantie ne couvre pas les
frais d'installation. 

D. L'opération de cette unité dans des conditions autres que celles recommandées ou à une ten-
sion autre que celle indiquée sur l'étiquette du produit, ou la tentative de réparer ou de modi-
fier l'unité, ANNULERA LA GARANTIE.

E. À moins d'indication contraire de la loi, Holmes n'est pas responsable des
blessures corporelles ou de dommages-intérêts ou indirects de quelque nature
que ce soit (incluant les dommages par l'eau) résultant d'un mauvais fonction-
nement, de défauts, d'un mauvais usage ou d'une installation ou modification
inappropriée de ce produit.

F. Toutes les pièces de ce produit Holmes sont garanties pour une période d’un  an comme suit :
1. Dans les 30 jours suivant l'achat, le magasin où vous avez acheté ce produit Holmes, le rem-

placera s'il fait défaut à cause d’un vice de matériau ou de fabrication (à condition que le
magasin ait un remplacement en stock).

2. Dans les premiers douze mois suivant l’achat, et sous réserve des conditions stipulées à l’arti-
cle H, Holmes réparera ou remplacera le produit s'il est défectueux suite à un vice de matéri-
au ou de fabrication, à condition qu'il soit retourné à Holmes, port payé, avec PREUVE
D'ACHAT et la somme de 5,00 $ pour les frais de manutention et de transport de retour.

G. Si vous avez des difficultés avec ce produit, veuillez écrire à notre service à la clientèle.
H. DIRECTIVES IMPORTANTES DE RETOUR. La validité de votre garantie dépend du soin pris à

suivre ces directives, si vous retournez l'unité plus de 30 jours après la date d'achat : 
1. Emballez soigneusement le produit dans la boîte d'origine ou dans une autre boîte appropriée

afin d'éviter les dommages durant le transport.
2.` Avant de sceller la boîte, assurez-vous d'inclure :

a) votre nom, votre adresse au complet avec le code postal et votre numéro de téléphone ; 
b) le bon de caisse du produit avec la date ou une PREUVE D'ACHAT ;
c) un chèque de 5,00 $ pour les frais de manutention et de transport de retour ; et
d) le numéro de modèle du produit et une description du problème. (Le tout dans une

enveloppe fixée au produit avec du ruban adhésif avant de sceller la boîte.) 
3.  Holmes recommande que vous assuriez le colis (puisque les dommages subis lors de l’expédi-

tion ne sont pas couverts par la garantie).
4.  Vous devez défrayer tous les frais de transport (tel que stipulé à l’article F).
5.  Envoyez le colis à l’adresse suivante :

HOLMES
THE HOLMES GROUP, INC.
32 B SPUR DRIVE
EL PASO, TX. 79906

FRAIS DE TRANSPORT ET DE MANUTENTION : 5,00 $
Bien que cette garantie vous accorde certains droits particuliers, il se peut
que vous puissiez jouir d'autres droits qui varient d'un état à l'autre et
d'une province à l'autre. Les dispositions de cette garantie sont en plus, et
non une modification ni une soustraction, des garanties statutaires et
autres droits et recours contenus dans les lois applicables. Dans le cas où
une disposition de cette garantie contreviendrait à une loi applicable, cette
disposition sera considérée annulée ou amendée, selon le besoin, pour se
conformer à la loi en question.

HANF9601M1 Imprimé en ChineH-F117.01

1. Ne tentez PAS de réparer ou de régler vous-même toute composante électrique
ou mécanique de cet appareil.  Le fait de le faire annulera la garantie.

2. Si vous avez des questions concernant le fonctionnement de cette unité ou
croyez que des réparations sont nécessaires, veuillez écrire à notre Service à la
Clientèle.  

3. Si vous désirez échanger l’appareil, veuillez le retourner dans sa boîte d’orig-
ine, accompagné d’un reçu de vente, au magasin où vous en avez fait l’achat.
Si vous retournez l'appareil plus de 30 jours suivant sa date d’achat, veuillez
voir la garantie ci-incluse.

4. Pour toute autre question ou commentaire, écrire à l’adresse ci-dessous.

The Holmes Group, Inc.
CONSUMER SERVICES DEPARTMENT
P.O. Box 769
Milford, MA 01757-0769

ou visitez notre site web à www.holmesproducts.com

Pour vos dossiers, agrafez ou fixez votre reçu de vente à ce manuel.  Prenez également
quelques secondes pour noter ci-dessous le nom et l’adresse du magasin ainsi que la date
d’achat.

NOM DU MAGASIN :                                     

ENDROIT :                                                        

DATE D’ACHAT :

(AGRAFEZ LE REÇU ICI)

Ventilateur Personnel
Inclinable et Réglable

GARANTIE LIMITÉE D’UN (1) ANENTREPOSAGE DU VENTILATEUR
Hors saison, il est important d’entreposer votre ventilateur dans un endroit sec et sans
danger, et de protéger la tête du ventilateur contre la poussière. 

Nous vous recommandons d’entreposer le ventilateur dans la boîte d’origine (ou une autre boîte
de dimension appropriée).

DIRECTIVES RELATIVES AU SERVICE

HANF96

VEUILLEZ LIRE ET CONSERVER CES DIRECTIVES IMPORTANTES
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PLEASE READ AND SAVE
THESE IMPORTANT

SAFETY INSTRUCTIONS

When using electrical appliances, basic safety precautions should
always be followed including the following:
• Use fan only for intended use as described in instruction 

manual.
• To protect against electrical shock do not place fan in window,

immerse unit, plug or cord in water or spray with liquids.
• Close supervision is necessary when any appliance is used by 

or near children.
• Unplug from outlet when not in use, when moving fan from

one location to another, before putting on or taking off parts, 
and before cleaning.

• Avoid contacting moving parts.
• Do not operate in presence of explosive and/or flammable

fumes.
• Do not place fan or any parts near an open flame, cooking or

other heating appliances.
• Do not operate any appliance with a damaged cord or plug or

after the appliance malfunctions, or has been dropped or dam-
aged in any manner. 

• The use of attachments not recommended or sold by the appli-
ance manufacturer may cause hazards.

• Do not use outdoors.
• Do not let cord hang over edge of table or counter, or touch 

hot surfaces.
• To disconnect, grip plug and pull from wall outlet. Never yank 

on cord.
• Always use on a dry, level surface.
• Do not operate without fan grills properly in place.
• This product is intended for household use ONLY and not for

commercial or industrial use.

PLEASE READ AND SAVE
THESE IMPORTANT

SAFETY INSTRUCTIONS
THIS PRODUCT IS EQUIPPED WITH A POLARIZED AC
(Alternating Current)PLUG (a plug having one blade wider
than the other). This plug will fit into the power outlet
only one way.  If the plug does not fit fully into the outlet,
reverse the plug.  If it still does not fit, contact qualified
personnel to install the proper outlet.   

DO NOT DEFEAT THE SAFETY PURPOSE OF THIS 
POLARIZED PLUG IN ANY WAY.

OPERATING INSTRUCTIONS
Step 1:  Set fan onto a dry, level surface.

Step 2:  Plug cord into any standard 120 volt AC outlet. Please
make sure the Selector (Speed) Control is in the "O" Off
position.

Step 3:  Selector (Speed) Control is located behind the rear grill.
The speed is adjusted by turning the control knob to the
desired setting, Off-High-Low. ( O-II-I )

Carefully move or adjust fan head to desired tilt.

WARNING: Please grasp Fan BASE with one hand while you
gently adjust the tilt.

CLEANING/MAINTENANCE

ILLUSTRATIONS

TILT ADJUSTMENT
Follow these instructions to correctly and safely care for your
Holmes personal fan. Please remember:
• Always unplug the fan before cleaning or disassembling. 
• Do not allow water to drip or enter the fan housing.
• Be sure to use a soft cloth moistened with mild soap solution.
• Do not use any strong cleaner (gasoline, thinner, benzine).

Fan Blade Cleaning:
STEP 1: Use a screw driver to loosen the screws at the rear 

of the rear guard/grill.
STEP 2: Remove front guard/grill from the rear guard grill.
STEP 3: Pull the blade off its shaft then, clean the blade with 

a soft cloth moistened with a mild soap solution.
STEP 4: Take the reverse steps from step 3 to step 1 for

re-assembling. 

Fan Head and Base Cleaning:
Using a soft, moist cloth, with or without a mild, soap solution,
carefully clean the fan base and fan head. Please be cautious
around motor housing area. 
Do not  allow any water to be exposed to the motor
or electronics.

(Step 3)

(Step 1 & 2)Front Grill

Controls (not shown)

Rear Grill

Base

VEUILLEZ LIRE ET CONSERVER
CES CONSIGNES DE 

SÉCURITÉ IMPORTANTES
Il faut toujours respecter les mesures de sécurité de base, y com-
pris celles stipulées ci-dessous, en utilisant un appareil électrique :
• Utilisez le ventilateur seulement aux fins prévues tel que décrit

dans le guide de l’utilisateur. 
• Afin d’éviter le risque de chocs électriques, ne placez pas le

ventilateur dans une fenêtre, n’immergez pas l’unité, la fiche
ni le cordon dans l’eau et ne vaporisez pas le ventilateur avec
un liquide. 

• Il faut surveiller de près l’utilisation de tout appareil électrique
par des enfants ou près des enfants.

• Débranchez toujours le ventilateur lorsqu’il n’est pas en usage,
avant de le déplacer, avant de retirer ou de poser des pièces et
avant le nettoyage. 

• Évitez tout contact avec les pièces mobiles. 
• N’utilisez PAS l’appareil en présence de vapeurs explosives

et/ou inflammables. 
• Ne placez pas le ventilateur ni ses pièces près d’une flamme

nue, d’une cuisinière ou d’un autre appareil de chauffage. 
• N'utilisez PAS un appareil électrique si le cordon ou la fiche est

endommagé, si l’appareil ne fonctionne pas de manière appro-
priée, s'il est tombé ou s'il a été endommagé de quelque façon
que ce soit.

• Toute utilisation d’accessoires non recommandés ou non vendus
par le fabricant pourrait être dangereuse.

• N'utilisez PAS cet appareil à l'extérieur.
• Ne laissez pas le cordon pendre d’une table ou d’un comptoir

et ne les laissez pas entrer en contact avec une surface chaude. 
• Débranchez l’appareil en saisissant la fiche et tirez-la de la

prise murale. Ne tirez jamais sur le cordon. 
• Utilisez toujours l’appareil sur une surface sèche et de niveau.
• N’utilisez pas le ventilateur si les grillages ne sont pas ferme-

ment en place. 
• Cet appareil doit servir SEULEMENT pour l’usage domestique et

non pour l’usage commercial ou industriel. 

VEUILLEZ LIRE ET CONSERVER
CES CONSIGNES DE 

SÉCURITÉ IMPORTANTES

CE PRODUIT EST ÉQUIPÉ D'UNE FICHE POLARISÉE c.a. (courant alternatif).
Cette fiche est dotée d'une broche plus large que l'autre et ne peut être
insérée dans la prise électrique que d'une seule façon. Si la fiche ne s'insère
pas complètement dans la prise, retournez-la et essayez encore une fois. Si
elle ne s'insère toujours pas correctement, contactez un électricien qualifié
pour installer une prise électrique appropriée.  
IL NE FAUT PAS ESSAYER DE CONTOURNER LE DISPOSITIF DE SÉCURITÉ DE
CETTE FICHE POLARISÉE. - 

DIRECTIVE D’UTILISATION
Étape 1: Placez le ventilateur sur une surface sèche et de niveau.

Étape 2: Branchez le cordon dans une prise électrique standard de
120 volts c.a. Assurez-vous que le sélecteur de vitesse
(Speed) est réglé à la position d’arrêt "O" Off. 

Étape 3: Le sélecteur de vitesse (Speed) se trouve derrière la grille
arrière. La vitesse s’ajuste en tournant le bouton de com-
mande au réglage désiré, soit Arrêt-Fort-Faible.        ( O-
II-I )

Réglez avec soin la tête du ventilateur pour obtenir l’inclinaison
désirée. 

AVERTISSEMENT : Veuillez saisir la BASE du ventilateur avec
une main tout en réglant doucement l’inclinaison avec l’autre
main. 

NETTOYAGE/ENTRETIEN

ILLUSTRATIONS

DIRECTIVES D’INCLINAISON
Suivez ces instructions pour entretenir adéquatement et en toute
sécurité votre ventilateur personnel Holmes. N’oubliez pas :
• Débranchez toujours le ventilateur avant de le nettoyer ou de

le démonter.
• Ne laissez pas de l’eau s’écouler sur ou dans le boîtier du

moteur du ventilateur.
• Utilisez un chiffon doux humecté avec une solution de savon

doux.
• N’utilisez aucun produit de nettoyage fort (essence, diluant,

benzine)

Nettoyage de la pale du ventilateur :
ÉTAPE 1: À l’aide d’un tournevis, desserrez les vis à l’arrière du

grillage arrière.
ÉTAPE 2: Retirez le grillage avant du grillage arrière. 
ÉTAPE 3: Retirez la pale de l’arbre et nettoyez la pale à l’aide

d’un chiffon doux humecté avec une solution de savon
doux. 

ÉTAPE 4: Suivez les étapes 3 à 1 à l’envers pour poser les pièces. 

Nettoyage de la tête et de la base :
À l’aide d’un chiffon doux humide, humecté ou non d’une solution de
savon doux, nettoyez avec précaution la base et la tête du ventilateur.
Usez de prudence dans la zone autour du boîtier du moteur. N’exposez
pas le moteur ou toute autre des composantes électriques à l’eau.

(Étape 3)

(Étape 1 & 2)
La Grille Avant

Boutons de Contrôle de
Vitesse (non visible)

La Grille
Arrière

Base du Ventilateur
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PLEASE READ AND SAVE
THESE IMPORTANT

SAFETY INSTRUCTIONS

When using electrical appliances, basic safety precautions should
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PLEASE READ AND SAVE
THESE IMPORTANT
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d’un chiffon doux humecté avec une solution de savon
doux. 

ÉTAPE 4: Suivez les étapes 3 à 1 à l’envers pour poser les pièces. 

Nettoyage de la tête et de la base :
À l’aide d’un chiffon doux humide, humecté ou non d’une solution de
savon doux, nettoyez avec précaution la base et la tête du ventilateur.
Usez de prudence dans la zone autour du boîtier du moteur. N’exposez
pas le moteur ou toute autre des composantes électriques à l’eau.

(Étape 3)

(Étape 1 & 2)
La Grille Avant

Boutons de Contrôle de
Vitesse (non visible)

La Grille
Arrière

Base du Ventilateur
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SAVE THIS WARRANTY INFORMATION
A. The quality controls used in the manufacture of this Holmes product are to

ensure your satisfaction.
B. The Warranty Registration Card enclosed with this product must be completed

and returned within 10 days of purchase for your Warranty to be effective.  This
Warranty applies only to the original purchaser of this product.

C. This Warranty applies ONLY to repair or replacement of any supplied or manu-
factured parts of this product that, upon inspection by Holmes authorized per-
sonnel, proves to have failed in normal use due to defects in material or work-
manship. Holmes will determine whether to repair or replace the unit. This
Warranty does not apply to installation expenses.

D. Operating this unit under conditions other than those recommended or at volt-
ages other than the voltage indicated on the unit, or attempting to service or
modify the unit, will render this WARRANTY VOID.

E. Unless otherwise proscribed by law, Holmes shall not be liable for
any personal injury, property or any incidental or consequential
damages of any kind (including water damage) resulting from mal-
functions, defects, misuse, improper installation or alteration of
this product.

F. All parts of this Holmes product are guaranteed for a period of 1 year
as follows:

1. Within the first 30 days from date of purchase, the store from which you pur-
chased your Holmes product should replace this product if it is defective in
material or workmanship (provided the store has in-stock replacement.)

2. Within the first twelve months from date of purchase, subject to the conditions
in paragraph H, Holmes will repair or replace the product if it is defective in
material or workmanship providing it is returned to Holmes, freight prepaid,
with PROOF OF PURCHASE date, together with $5.00 for handling and return
packing/shipping charges.

G.  If you have any problem with this product, please write our 
Consumer Service Dept.

H. IMPORTANT Return INSTRUCTIONS Your warranty depends on your following
these instructions if you are returning the unit more than 30 days after
the date of purchase:

1. Carefully pack the item in its original carton or other suitable box to avoid
damage in shipping.

2. Before packing your unit for return; be sure to enclose:
a) your name, full address with zip code and telephone number,
b) a dated sales receipt or PROOF OF PURCHASE, 
c) your $5.00 check for return packaging, and 
d) The model number of the unit and the problem you are having. (Enclose 

in an envelope and tape directly to the unit before the box is sealed.)
3. Holmes recommends you insure the package (as damage in shipment is not

covered by your warranty).
4.  All shipping charges must be prepaid by you (as noted in paragraph F).
5.  Mark the outside of your package: 

HOLMES
THE HOLMES GROUP, INC.
32 B SPUR DRIVE
EL PASO, TX. 79906

SHIPPING AND HANDLING CHARGES:     $5.00
This warranty gives you specific legal rights, and you may have other rights which
vary from state to state. The provisions of this warranty are in addition to, and not
a modification of, or subtraction from, the statutory warranties and other rights
and remedies contained in any applicable legislation. To the extent that any provi-
sion of this warranty is inconsistent with any applicable law, such provision shall be
deemed voided or amended, as necessary, to comply with such law.

Printed in China     H-F117.01

1. Do NOT attempt to repair or adjust any electrical or mechanical functions on
this unit. Doing so will void the warranty.

2. If you have any questions regarding this unit’s operation or believe any repair
is necessary, please write to our Consumer Service Department.

3. If you need to exchange the unit, please return it in its original carton, with a
sales receipt, to the store you purchased it. If you are returning the unit more
than 30 days after the date of purchase, please see the enclosed warranty.

4. If you have any other questions or comments, please write:

The Holmes Group, Inc.
CONSUMER SERVICE DEPARTMENT
P.O. Box 769 
Milford, MA 01757-0769

or visit our website at www.holmesproducts.com

For your own records, staple or attach your sales receipt to this manual. Also,
please take a moment to write the store name/location and date purchased below.
STORE NAME:                                     
LOCATION:                                                        
DATE PURCHASED:

(STAPLE RECEIPT HERE)

ONE (1) YEAR LIMITED WARRANTYFAN STORAGE

SERVICE INSTRUCTIONS

Adjustable Tilt
Personal Fan

HANF96

PLEASE READ AND SAVE THESE IMPORTANT INSTRUCTIONS

When you store your fan for the off season, it is important to keep 
it in a safe, dry location to protect the fan head from dust.  

It is suggested to store in the original box (or an appropriately 
sized box).
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CONSERVEZ CETTE INFORMATION
SUR LA GARANTIE

A. Les contrôles de la qualité employés lors de la fabrication de ce produit Holmes visent à assur-
er votre satisfaction.

B. Il faut remplir et retourner la carte d’enregistrement de la garantie fournie avec ce produit
dans les 10 jours suivant l’achat pour que la garantie soit en vigueur. Cette garantie ne s’ap-
plique qu’à l'acheteur d’origine de ce produit.

C. La garantie s'applique SEULEMENT aux réparations ou au remplacement des pièces fournies
avec ou fabriquées pour ce produit qui, sur inspection du personnel autorisé par Holmes,
s'avèrent avoir fait défaut durant l’utilisation normale suite à un vice de matériau ou de fabri-
cation. Holmes décidera si l'unité sera réparée ou remplacée. La garantie ne couvre pas les
frais d'installation. 

D. L'opération de cette unité dans des conditions autres que celles recommandées ou à une ten-
sion autre que celle indiquée sur l'étiquette du produit, ou la tentative de réparer ou de modi-
fier l'unité, ANNULERA LA GARANTIE.

E. À moins d'indication contraire de la loi, Holmes n'est pas responsable des
blessures corporelles ou de dommages-intérêts ou indirects de quelque nature
que ce soit (incluant les dommages par l'eau) résultant d'un mauvais fonction-
nement, de défauts, d'un mauvais usage ou d'une installation ou modification
inappropriée de ce produit.

F. Toutes les pièces de ce produit Holmes sont garanties pour une période d’un  an comme suit :
1. Dans les 30 jours suivant l'achat, le magasin où vous avez acheté ce produit Holmes, le rem-

placera s'il fait défaut à cause d’un vice de matériau ou de fabrication (à condition que le
magasin ait un remplacement en stock).

2. Dans les premiers douze mois suivant l’achat, et sous réserve des conditions stipulées à l’arti-
cle H, Holmes réparera ou remplacera le produit s'il est défectueux suite à un vice de matéri-
au ou de fabrication, à condition qu'il soit retourné à Holmes, port payé, avec PREUVE
D'ACHAT et la somme de 5,00 $ pour les frais de manutention et de transport de retour.

G. Si vous avez des difficultés avec ce produit, veuillez écrire à notre service à la clientèle.
H. DIRECTIVES IMPORTANTES DE RETOUR. La validité de votre garantie dépend du soin pris à

suivre ces directives, si vous retournez l'unité plus de 30 jours après la date d'achat : 
1. Emballez soigneusement le produit dans la boîte d'origine ou dans une autre boîte appropriée

afin d'éviter les dommages durant le transport.
2.` Avant de sceller la boîte, assurez-vous d'inclure :

a) votre nom, votre adresse au complet avec le code postal et votre numéro de téléphone ; 
b) le bon de caisse du produit avec la date ou une PREUVE D'ACHAT ;
c) un chèque de 5,00 $ pour les frais de manutention et de transport de retour ; et
d) le numéro de modèle du produit et une description du problème. (Le tout dans une

enveloppe fixée au produit avec du ruban adhésif avant de sceller la boîte.) 
3.  Holmes recommande que vous assuriez le colis (puisque les dommages subis lors de l’expédi-

tion ne sont pas couverts par la garantie).
4.  Vous devez défrayer tous les frais de transport (tel que stipulé à l’article F).
5.  Envoyez le colis à l’adresse suivante :

HOLMES
THE HOLMES GROUP, INC.
32 B SPUR DRIVE
EL PASO, TX. 79906

FRAIS DE TRANSPORT ET DE MANUTENTION : 5,00 $
Bien que cette garantie vous accorde certains droits particuliers, il se peut
que vous puissiez jouir d'autres droits qui varient d'un état à l'autre et
d'une province à l'autre. Les dispositions de cette garantie sont en plus, et
non une modification ni une soustraction, des garanties statutaires et
autres droits et recours contenus dans les lois applicables. Dans le cas où
une disposition de cette garantie contreviendrait à une loi applicable, cette
disposition sera considérée annulée ou amendée, selon le besoin, pour se
conformer à la loi en question.

HANF9601M1 Imprimé en ChineH-F117.01

1. Ne tentez PAS de réparer ou de régler vous-même toute composante électrique
ou mécanique de cet appareil.  Le fait de le faire annulera la garantie.

2. Si vous avez des questions concernant le fonctionnement de cette unité ou
croyez que des réparations sont nécessaires, veuillez écrire à notre Service à la
Clientèle.  

3. Si vous désirez échanger l’appareil, veuillez le retourner dans sa boîte d’orig-
ine, accompagné d’un reçu de vente, au magasin où vous en avez fait l’achat.
Si vous retournez l'appareil plus de 30 jours suivant sa date d’achat, veuillez
voir la garantie ci-incluse.

4. Pour toute autre question ou commentaire, écrire à l’adresse ci-dessous.

The Holmes Group, Inc.
CONSUMER SERVICES DEPARTMENT
P.O. Box 769
Milford, MA 01757-0769

ou visitez notre site web à www.holmesproducts.com

Pour vos dossiers, agrafez ou fixez votre reçu de vente à ce manuel.  Prenez également
quelques secondes pour noter ci-dessous le nom et l’adresse du magasin ainsi que la date
d’achat.

NOM DU MAGASIN :                                     

ENDROIT :                                                        

DATE D’ACHAT :

(AGRAFEZ LE REÇU ICI)

Ventilateur Personnel
Inclinable et Réglable

GARANTIE LIMITÉE D’UN (1) ANENTREPOSAGE DU VENTILATEUR
Hors saison, il est important d’entreposer votre ventilateur dans un endroit sec et sans
danger, et de protéger la tête du ventilateur contre la poussière. 

Nous vous recommandons d’entreposer le ventilateur dans la boîte d’origine (ou une autre boîte
de dimension appropriée).

DIRECTIVES RELATIVES AU SERVICE

HANF96

VEUILLEZ LIRE ET CONSERVER CES DIRECTIVES IMPORTANTES
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